
Vänsterpartiet Gävleborg 
 

 
Interpellationen ställs till regionfullmäktiges ordförande, 
Mattias Eriksson Falk (SD)  
 
På regionfullmäktige den 13 december 2022 stoppade ordförande, 
Mattias Eriksson Falk (SD) Bollnäs folkhögskolas elevers luciatåg. 
Motiveringen till detta var att luciatåget inte var traditionsenligt. 
 
Luciatågets Lucia identifierar sig som icke-binär och uppfyller 
uppenbarligen då inte ordförandes krav på hur en Lucia bör vara. 
 
Detta är uppenbar diskriminering och ett hot mot HBTQI-personers 
mänskliga rättigheter. 
 
 
 
 
Därför frågar jag fullmäktiges ordförande följande: 
 
● Hur ser du och Sverigedemokraterna på det arbete med HBTQI-
cerifiering av regionens verksamheter som pågår?  
 
● Hur resonerar du när du, mot regionens grundvärderingar, avbokar ett 
luciatåg i sista stund med hänvisning till att det inte är traditionellt nog.  
 
● Hur ser Sverigedemokraterna till att alla; personal, patienter, studenter 
och anhöriga känner sig trygga i närheten av politiker när ni beter er på 
det sättet? 
 
 
Kristina Sjöström (V) 
Gävle, 2022-12-13 

 

 
 

Interpellation – Diskriminering  
och bristande respekt gentemot 
Regionens värdegrund.  


